
Osadní výbor v Plačkově 

Zápis ze 4. zasedání OV Plačkov v roce 2020 

Přítomni: Milan Janďourek, Alena Krejčí, Markéta Franzová, Jana Franzová, Renata Kopecká, Jan 

Dušek, Petr Vašák 

Kdy: 10.6.2020 od 9:00 hod.                  Kde: budova osadního výboru Plačkov 

Program jednání:   

1. Kontrola předešlého zápisu 

2. Místní šetření  

3. Všeobecné informace 

4. Veřejná schůze 

5. Požadavky 

6. Pronájem budovy OV 

7. Naplánování další schůze a diskuze 

 

Ad.1) Proběhla kontrola zápisu z předešlé schůze 

Ad.2) Místní šetření: Dne 18. května byla svolána schůzka ohledně cesty u p. Bokůvky. 

Zápis z jednání zajistí dle dohody p. Kocmanová. Padlo zde mnoho informací, které zástupci 

města berou na vědomí, dále musí informace ověřit a projednat s OMH apod.  Stanovisko OV 

Plačkov je stále stejné jako při minulém rozhodnutí. Parcely určené k výstavbě by měly být 

netknuté „provizorní cestou“, aby se mohly prodat v pořádku a příjezdová cesta se měla 

vybudovat tam, kde byla a je dle územního plánu naplánována. 

Ad.3) Všeobecné informace 

 Byla ukončena spolupráce s p. Petrem Klofáčem. Tímto mu děkujeme za práci, kterou 

dříve vykonával. O chodník, sečení apod. se nyní bude starat p. Dvořák. 

 Proběhlo předání hotových toalet v areálu sportoviště a nyní jsou již v provozu. K 

úplné spokojenosti zbývá ještě montáž držáků na toaletní papír, zásobník na papírové 

utěrky nebo nejlépe el. fukar, mýdlo popř. desinfekci, odpadkový koš Děkujeme. 

 Kontejnery od bývalé hospody byly přestěhovány na nově určené místo 

k“ Obecňáku“.
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 Proběhla neoficiální schůzka s p. Vacatou z  (KSUS ), kdy jsme konzultovali možnost 

umístění zrcadla na stále diskutovaný železniční  přejezd. Dle prvního odhadu nejspíš 

nebude značení možné. V místě, kde pozemek vlastní KSUS a značka by ještě měla 

nějaký význam, nejsou dostatečné metry pozemku na její osazení a dále by po 

natočení zrcadla nejspíše zasahovala část zrcadla do vozovky, což je problém. Věc je 

ale stále v jednání a není ještě nic konečného. Dne 24.6. proběhlo ještě jedno šetření 

na místě samotném, kdy padla další možná varianta.  

 Byli jsme osloveni předsedou basketbalového týmu v HU, zda by byla možná výměna 

košů. Po dohodě budou staré konstrukce odvezeny a dodán koš nový. Vše zajistí 

protistrana. 

Ad.4) Veřejná schůze: Veřejné projednávání územního plánu proběhlo dne 27.května 

v budově OV. Účast byla opravdu velká. Každý měl možnost vnést své nápady a podílet se 

tak na tom, jakým směrem se bude Plačkov dál rozvíjet. Všem děkujeme. 

Ad.5) Požadavky: 

 Prosíme o dodání 2ks „ trojnožky s víkem “ na odpadky do sportovního areálu. 

 Prosíme o dodání nízké lavičky k prolézačkám (jako náhradu) za původně zničenou 

padlým stromem. Pokud by mohly být dvě, budeme rádi. 

 Prosíme o natření dřevěné pergoly na fotbalovém hřišti, dřevěné stojky a zábradlí na 

terase u kiosku (stropy NE, ty jsou ok) a trámy na budově vedle OV. Je možná i 

domluva dodání materiálu a v rámci brigády by natřeli místní mladí nadšenci. 

 Je potřeba zakoupit kolečko, smeták, lopatu, hrábě atd. – na údržbu obecních ploch. 

Domluvíme se, kdo, kde zakoupí apod. 

Ad.6) Žádost o pronájem budovy OV Plačkov podala p.Rudolfová.Z  OV všichni souhlasí.     

Administrativně si zajistí na městě HU. 

Ad.7) Další schůze je naplánována na 30.7.2020 v 9:30 hodin. 

          Ve středu 24.6.2020 se účastníme schůzky ROV v Krasoňově. 

 

 

                                                                                       Zapsala: Alena Krejčí 

                                                                                       Ověřil: Milan Janďourek, předseda OV 

                                                                                           


